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Föreningen skall under 2018 fokusera på följande: 

-fortsatt nära kontakt med ComHem så att den irritation medlemmar 

upplever ibland, främst avseende TV-sändningar, men också bredband 

kan upphöra. 

-fortsatt kontakt/dialog med nätägaren (IP-only) i de fall där vi misstänker 

att det finns tekniska brister. 

-vid behov kalla till medlemsmöte för information/diskussion. 

-börja förbereda för kommande avtal när nuvarande löper ut om två år. 


